
 

                                      
 

澳門科技大學「科技之光 航天之夢」慶祝澳門回歸祖國 25周年特展 

 

日期：2025 年 2 月 23 日（星期日）  

時間：10:00-16:00  

地點：R座綜合教學大樓一樓 R109室  

簡介：特展主要介紹澳門科技大學的基本概況，展示大學在月球與行星科學、中醫藥大

健康、材料科學、環境科學等領域的科研成果、技術應用和轉化亮點，以及「澳門科學

一號」衛星進展及成果。通過圖片、文字及多媒體方式，呈現澳門科技大學的學術及科

研發展之路。 

 

⚫ 導覽為每半點及整點一次，歡迎現場參加！ 

 

 

Macau University of Science and Technology 

The 25th Anniversary of Macao's Handover Special Exhibition 

The Radiance of Technology, the Dream of Astronautics 

 

Date: February 23, 2025 (Sunday) 

Time: 10:00-16:00 

Venue: Room R109,1st Floor, Block R, Academic Complex 

 

Introduction: 

The tour primarily introduces the general information about the University of Macau Science and 

Technology, and it’s academic and research achievements, technology application and transformation 

highlights in the fields of Lunar and Planetary Sciences, Traditional Medicines and Health, Material 

Sciences and Environmental Sciences, as well as the progress and achievements of the “Macau Science 

1” satellite. Through a rich display of images, texts, and multimedia, the development journey of the 

university is vividly presented.  

⚫ Guided tours are available at the halfhour and on the hour. Please come and join us on site! 

 

   


